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Krijgen alle paarden straks chip ingeplant?
nieuws

Binnenkort wordt een KB van kracht waardoor alle paarden in ons land een ingebouwde
chip moeten hebben om ze te kunnen identificeren. Dat deelde minister van Dierenwelzijn
Rudy Demotte (PS) woensdag mee aan parlementslid Nathalie Muylle (CD&V). De chip
is een alternatief voor het brandmerken van raspaarden, dat volgens de minister pijnlijk en
onefficiënt is.
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Binnenkort wordt een KB van kracht waardoor alle paarden in ons land een ingebouwde chip
moeten hebben om ze te kunnen identificeren. Dat deelde minister van Dierenwelzijn Rudy Demotte
(PS) woensdag mee aan parlementslid Nathalie Muylle (CD&V). De chip is een alternatief voor het
brandmerken van raspaarden, dat volgens de minister pijnlijk en onefficiënt is.
De maatregel, waarbij de chip gecombineerd wordt met een paspoort, komt er eigenlijk in het kader
van de voedselveiligheid. Het systeem moet de traceerbaarheid van paardenvlees bevorderen. Vorig
jaar werden in België 12.257 paarden geslacht. Tot 1 januari 2001 werden paarden gebrandmerkt om
ze te identificeren, vooral om hun stamboom te bewijzen. Dat was belangrijk bij jumpings.
Momenteel zijn gebrandmerkte paarden nog toegelaten op die jumpings. Volgens Nathalie Muylle
komt aan dat gedoogbeleid echter definitief een einde vanaf 2005, omdat dan de eerste niet-
gebrandmerkte Belgische paarden klaar zijn om aan die sport deel te nemen.
Buitenlandse gebrandmerkte paarden zullen dan ook worden geweerd. Muylle vreest daarom dat
grote jumpings, zoals die van Mechelen en Brussel, daardoor in het gedrang komen. In Duitsland is
het brandmerken nog toegelaten en daarom wil ze één Europese regeling.
Demotte antwoordt daarop dat brandmerken verboden is, en dat het geen garantie is voor de
kwaliteit van de sportende paarden: slechts 5 van de 19 bekende stamboeken brandmerken effectief,
volgens de minister. Hij zegt verder dat er geen Europese regeling komt omdat het probleem te
beperkt is en onderzoekt welke moeilijkheden ontstaan door het verbod van brandmerken. Hij wil
desnoods de wet bijsturen.
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